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Abstract (en)
[origin: WO9102481A1] A heating system for use in a food service cart (12) includes a plurality of vertically spaced tray supports (30) attached to the
cart (12) and a plurality of heaters attached to the cart at a plurality of vertically spaced locations in alignment with shelf locations for heating foods
carried on service trays and supported by the tray supports. A thermostatic control controls the power supplied by each respective heater during a
predetermined time period and includes a sensing mechanism for sensing temperature and a power adjusting mechanism for adjusting the power
supplied by the heater. The sensing mechanism senses temperature over a predetermined range having upper and lower temperature limits, and
the power adjusting mechanism reduces the power at which the heater operates to a lower power level when the sensing mechanism senses the
upper temperature limit and increases the power at which the heater operates to a higher power level above the lower power level when the sensing
mechanism senses temperature at or below the lower temperature limit. Food is rethermalized by a method that cotinuously applies power through a
heater over the predetermined time period, alternately at the high and low power levels.

Abstract (fr)
Système de chauffage à utiliser dans un chariot de service pour aliments. Il se compose d'une pluralité de porte-plateaux espacés verticalement
(30) et fixés au chariot, ainsi que d'une pluralité de sources de chauffage également fixées au chariot à des emplacements espacés verticalement
et alignés sur ceux des étagères qui supportent les plats posés sur les plateaux de service, eux-mêmes posés sur les porte-plateaux. Un thermostat
règle l'énergie fournie par chaque source de chauffage pendant une période préalablement déterminée. Ce thermostat comprend un mécanisme
détecteur de température et un mécanisme qui règle le courant fourni par la source de chauffage. Le premier de ces mécanismes détecte la
températures variant dans une forchette préalablement délimitée par des températures minimale et maximale. Le deuxième mécanisme, selon les
cas, réduit ou augmente la puissance à laquelle la source de chauffage passe à un niveau supérieur/inférieur lorsque le détecteur enregistre une
température minimale ou maximale. Les aliments sont réchauffés par une méthode qui fournit en permanence de l'énergie grâce à l'emploi pour une
période prédéterminée d'une source de chauffage réglée en alternance sur un niveau de puissance supérieur et inférieur.
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